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اقتصادی

عصرآزادی/ س�رویس اقتص�ادی: زمینه های 
همکاری اتاق تبریز ب�ا دبیرخانه های تخصصی 
نمایش�گاه رینوتک�س۲۰۲۴ ب�ا حض�ور رئیس 
کمیس�یون کارآفرین�ی، اقتصاد دان�ش  بنیان، 
بهب�ود فضای کس�ب و کار ات�اق تبریز، رئیس 
کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست اتاق 
تبریز، روس�ا و دبیران اجرای�ی دبیرخانه  های 

این رویداد در اتاق بازرگانی تبریز برگزار شد.
گفتم�ان دانش  بنیان از محص�ول  محوری به 

شرکت  محوری رسیده است
رئیس کمیسیون کارآفرینی، اقتصاد دانش  بنیان، 
بهب��ود فض��ای کس��ب و کار اتاق تبری��ز در ابتدای 
نشس��ت گفت: ای��ن دوره از نمایش��گاه رینوتکس، 
برخلاف س��ال های پیش به صورت نامتمرکز برگزار 
می ش��ود لذا برگزاری همزمان ای��ن رویداد در چند 
نقطه از سطح اس��تان، با محوریت مراکز دانشگاهی، 
تجربه جدیدی اس��ت که باید ن��کات مثبت و  منفی 

آن بررسی شود.
نوید امجد، هدف از این نشست را ایجاد هماهنگی 
بیش��تر بی��ن دبیرخانه های ای��ن رویداد و بررس��ی 
زمینه ه��ای همکاری عنوان کرد و ب��ا تاکید بر لزوم 
توس��عه کمی و کیفی نمایشگاه رینوتکس و معرفی 
آن در محافل بین  المللی افزود: گفتمان ما در حوزه 
دانش  بنیان، از محصول  محوری به شرکت  محوری و 
سپس به اقتصاد دانش  بنیان رسیده است، به  عبارتی 
اکنون در ادبیات موجود ما از اش��خاص و ش��رکت ها 

صحبت نمی کنیم، بلکه از اقتصاد دانش  بنیان کشور 
حرف می  زنیم.

رئیس کمیس��یون کارآفرینی، اقتصاد دانش بنیان، 
بهب��ود فضای کس��ب و کار اتاق تبری��ز اضافه کرد: 
باید رینوتکس را به یک رویداد فرا ملی و فرا نس��لی 
تبدیل ک��رده و از ظرفیت های موج��ود در آن برای 

توسعه اقتصاد کشور بهره ببریم.
امج��د از اعلام آمادگی ات��اق بازرگانی تبریز برای 
ارتب��اط  گیری و تس��هیل  گری ب��رای تعامل هرچه 
بیشتر با تش��کل ها، صنایع و مصرف  کنندگان برای 
حض��ور و بهره  گیری از نمایش��گاه رینوتکس ۲۰۲۴ 

خبر داد.
دانش بنیانی ها با جدیت به مباحث کشاورزی 

آذربایجان شرقی ورود کنند
رئیس کمیسیون کش��اورزی، آب و محیط زیست 
اتاق تبریز نیز در این نشس��ت از شرکت  های دانش  
بنیان خواس��ت با جدیت به بحث کشاورزی مناطق 

آذربایجان شرقی ورود کنند.
بش��یر جعفری افزود: در حال حاض��ر تهدیدهای 
بسیاری در حوزه محیط زیست و کشاورزی استان از 
جمله کمبود آب، فرونشست زمین، تغییرات اقلیمی، 
دریاچه اورمیه و غیره وجود دارد که رفع آن نیازمند 

مدیریت یکپارچه است.
وی ب��ا اش��اره ب��ه پتانس��یل بالای ش��رکت های 
دانش بنی��ان اضافه ک��رد: این ش��رکت ها می توانند 
در احی��ای زنجی��ره دامداری های س��نتی، توس��عه 
گلخانه های کوچک مقیاس در روستاها و شهرستان  
های کوچ��ک و تعریف مگاپروژه ه��ای دانش محور، 

مانع از مهاجرت به شهرهای بزرگ شوند.
شایان ذکر است در پایان این نشست زادشکوریان؛ 
رئیس دانش��گاه مراغ��ه به تش��ریح اقدامات صورت 
گرفت��ه در این دانش��گاه در زمینه برگ��زاری رویداد 

رینوتکس ۲۰۲۴ پرداخت.

رینوتکس جدید اقتصادی با محوریت مراکز دانشگاهی
در نشست دبیرخانه های تخصصی نمایشگاه رینوتکس۲۰۲۴ مطرح شد؛

آمادگی اتاق بازرگانی تبریز برای تعامل تشکل ها، صنایع و مصرف  کنندگان جهت بهره  گیری از رینوتکس ۲۰۲۴

عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: مدیرعامل بانک س�ینا در 
پیامی، هفته بسیج را تبریک گفت.

عصرآزادی – نوید حیدرپور، پیام علی ابدالی به شرح زیر است:
»بسم الله الرحمن الرحیم

هفته بس��یج، یادآور حماس��ه آفرینی ها، ایثارگری ها و ازخودگذشتگی 
انسان هایی است که با روحیه ای سرشار از ایمان، در راه عزت و سربلندی 
کش��ور عزیزمان ایران از هیچ تلاش��ی فروگذار نکردن��د. این هفته را به 
همه بس��یجیان گران قدر و همکاران پرتلاش��مان که با الهام از این تفکر 
ارزشمند در مسیر خدمت به مردم و اعتلای نظام بانکی گام برمی دارند، 

صمیمانه تبریک می گویم.
بسیج، تجلی گاه وحدت، مسئولیت پذیری و تلاش خستگی ناپذیر است؛ 
نه��ادی مردمی که در همه میدان ها، از دفاع مقدس گرفته تا عرصه های 
سازندگی، فرهنگی و اجتماعی، همواره نقش کلیدی خود را به خوبی ایفا 
کرده اس��ت. امروز نیز، در مسیر پیشرفت و آبادانی کشور، تفکر بسیجی 

چراغ راهی است که ما را به سوی موفقیت و تعالی هدایت می کند.
نظ��ام بانکی به عن��وان یک��ی از ارکان اصلی اقتصاد کش��ور، نیازمند 
روحیه ای جهادی و بس��یجی اس��ت تا بتواند در شرایط حساس کنونی، 

پاس��خگوی نیازهای مردم و پشتیبان اقتصاد ملی باشد. من بر این باورم 
که ش��ما، همکاران عزیزم، با تعهد و پشتکار مثال زدنی خود، توانسته اید 
این روحیه ارزش��مند را در محیط کار جاری س��ازید و الگوی موفقی از 

همت و تلاش را به نمایش بگذارید.
امی��دوارم در این هفت��ه، با تأس��ی از فرهنگ بس��یجی و ارزش های 

والای آن، گام های محکم تری در راس��تای خدمت به مردم، تقویت نظام 
اقتصادی کشور و ارتقای جایگاه بانک برداریم. آینده ای روشن در انتظار 
ماست اگر همگی با روحیه ای همدل و جهادی در مسیر اهداف مشترک 

حرکت کنیم«.
گفتنی است در مراس��می که به مناسبت گرامیداشت هفته بسیج در 
س��اختمان مرکزی بانک سینا برگزار ش��د، علی ابدالی مدیرعامل بانک 
س��ینا طی سخنانی یاد و خاطره ش��هدای ۸ سال دفاع مقدس، شهدای 
مداف��ع حرم و ش��هدای امنیت را گرامی داش��ت. وی در این مراس��م از 

تعدادی از همکاران بسیجی تقدیر به عمل آورد .
س��ردار رس��ول س��نایی راد، معاون سیاس��ی دفتر عقیدتی سیاس��ی 
فرمانده��ی معظ��م کل قوا نیز در این مراس��م ضمن تبری��ک ایام هفته 
بس��یج و گرامیداش��ت دلاوری های بس��یجیان مخلص انق��لاب، اظهار 
 داش��ت: داش��تن روحیه بس��یجی و جهادی راهگش��ای امور در تمامی 

حوزه ها است.
در بخش��ی از این مراس��م، از خانواده جوان ترین ش��هید مدافع حرم، 
ش��هید س��یدمصطفی موس��وی قدردانی به عمل آمد و نام پایگاه بسیج 

بانک سینا به نام این شهید گرانقدر نامگذاری شد.

پیام مدیرعامل بانک سینا به مناسبت هفته بسیج

تلاش ه�ای رگولاتورهای ضدانحص�ار آمریکا 
ب�رای تجزیه امپراطوری آلفابت از طریق فروش 
اجب�اری مرورگر ک�روم گوگل و پیش�نهادهای 
دیگ�ر برای محدود کردن نفوذ این ش�رکت در 
بازار جست و جوی آنلاین، احتمالا با چالش های 

قانونی مواجه خواهد شد.
به گزارش ایس��نا، پس از اینکه آمیت مهتا، قاضی 
ف��درال در اوت، حکم داد گ��وگل انحصار غیرقانونی 
بر بازار جس��ت و ج��وی آنلاین دارد، دادس��تان های 
آمریکای��ی، چهارش��نبه گذش��ته، در براب��ر قاضی، 
اس��تدلال کردند گ��وگل باید مرورگر ک��روم خود را 
بفروش��د، داده ها و نتایج جس��ت و جو را با رقیبانش 
به اش��تراک بگذارد و اقدامات دیگ��ری نظیر فروش 
اندروید را انجام دهد تا انحصار این شرکت در جست 
و جوی آنلاین شکسته شود.اقدامات پیشنهاد شده از 
س��وی وزارت دادگستری آمریکا، بخشی از یک پرونده 
مهم در واش��نگتن است و این پتانسیل را دارد که نحوه 

جست و جوی اطلاعات توسط کاربران را تغییر دهد. اما 
به گفته کارشناسان، دولت جدید دونالد ترامپ، رئیس 
جمهور منتخب آمریکا، در سال آینده می تواند مسیر این 
تلاش ها را تغییر ده��د و مراحل قانونی فروش اجباری 
کروم ممکن است س��ال ها زمان ببرد.کوین والکوش از 
ش��رکت مدیریت سرمایه جنسن که سهام گوگل را در 
اختیار دارد، نسبت به واگذاری کروم تردید دارد. وی در 
این باره گفت: از نظر من، این یک درخواس��ت بیش از 
حد است.وزارت دادگستری آمریکا در اوایل دهه ۲۰۰۰، 
پس از ادعای انحصار غیرقانونی مایکروس��افت در بازار 
مرورگرهای وب، به دنبال تجزیه کسب و کار مایکروسافت 
بود و برنده شد. اما این حکم توسط دادگاه تجدید نظر 
لغو شد و مایکروس��افت و وزارت دادگستری در نهایت 
این مسئله را بین خودشان حل و فصل کردند.والکوش 
انتظار دارد که پرونده گوگل با درخواست تجدیدنظر این 
شرکت، سال ها طول بکشد. او گفت: چرخ های عدالت به 
سرعت نمی چرخد.گوگل، رویکرد وزارت دادگستری را 

تسلط بی سابقه  دولت که به مصرف کنندگان، طراحان 
برنامه و کسب وکارهای کوچک آمریکایی آسیب می زند، 
خوانده است.این پرونده همچنین می تواند با چالش هایی 
از س��وی ترامپ روبرو شود. در حالی که پرونده مربوط 
به جست و جوی گوگل در ابتدا، در اولین دوره ریاست 
جمهوری ترامپ تش��کیل شد، رئیس جمهور منتخب 
آمریکا در اکتبر اعلام کرد ممکن اس��ت این شرکت را 
تجزی��ه نکند زیرا چنین اقدام��ی در زمانی که رقابت با 
چین در زمینه های مختلف از جمله هوش مصنوعی داغ 
شده است، ممکن است به صنعت فناوری آمریکا آسیب 

وارد کند.
موانع پیشروی جدایی کروم از گوگل

کروم، پرکاربردترین مرورگر وب و ستونی از کسب 
و کار گوگل اس��ت ک��ه داده های ارزش��مندی را در 
اختیار این ش��رکت قرار می ده��د و به گوگل کمک 
می کند تبلیغات مناس��ب سازی ش��ده را به کاربران 
نمایش دهد. کسب و کار تبلیغات جست و جو، بیش 

از نیم��ی از کل درآمد ۸۸.۳ میلیارد دلاری آلفابت را 
در سه ماهه اخیر، تولید کرد.ارزش کروم که تخمین 
زده می ش��ود حدود دو س��وم بازار جهانی مرورگرها 
را در اختی��ار دارد، در ص��ورت تجزی��ه و جدای��ی از 
گوگل، به ش��دت کاهش می یابد.مگان گِری، مشاور 
عموم��ی س��ابق موتور جس��ت و ج��وی »داک داک 
گ��و« )DuckDuckGO( که به عنوان وکیل در 
کمیس��یون تجارت ف��درال نیز فعالیت کرده اس��ت، 
می گوید: دلیل ارزشمند بودن کروم برای گوگل، این 
اس��ت که گوگل از این مرورگر برای ارتقای کس��ب 
و کار تبلیغاتی و کس��ب و کار جس��ت و جوی خود 
استفاده می کند. بدون این ها، کروم فقط یک واسطه 

داده خواهد بود.

چرا فروش اجباری کروم گوگل مانع حقوقی دارد؟

اینترنت ثابت بهبود پیدا می کند، اگر...صد هزار برنامه هواوی برای سیستم عامل هارمونی
ش�رکت هواوی که در لیس�ت س�یاه آمریکا ق�رار دارد، 
توسعه ۱۰۰ هزار اپلیکیش�ن برای سیستم عامل هواوی را 

در یک سال آینده، هدف گذاری کرده است.
به گزارش ایس��نا، ش��و ژی جون، رئیس هواوی، روز شنبه، در 
یک کنفرانس خبری گفت: این ش��رکت ب��زرگ چینی، بیش از 
۱۵ هزار اپلیکیش��ن مبتنی بر سیس��تم عامل هارمونی دارد که 
می توانند پاسخگوی نیازهای ابتدایی مصرف کننده باشند اما این 

اکوسیستم مستلزم اپلیکیشن های شخصی سازی تر است.
بر اس��اس تحلیل و بررس��ی ه��واوی، برای اینکه اکوسیس��تم 
هارمونی در تامین نیازهای کاربر، توس��عه یافته باش��د، ۱۰۰ هزار برنامه یک نقطه عطف خواهد بود و هدف 

کلیدی در ۱۲ ماه آینده هم این است.
این هدف جاه طلبانه، فوریت توسعه فناوری های بومی را بارز می کند زیرا چین با فشارهای فزاینده از سوی 
آمریکا در حوزه های مختلف از تجارت تا فناوری روبروست و دونالد ترامپ، رئیس جمهور منتخب هم تهدید 

کرده است که سخت گیری در قبال چین را تشدید خواهد کرد.
هواوی سیستم عامل خود را پنج سال قبل و پس از قطع دسترسی به سیستم عامل اندروید گوگل به دلیل 
تحریم های آمریکا، راه اندازی کرد. این شرکت چینی که تولیدکننده محصولات مختلف از تلفن های هوشمند 

گرفته تا لپ تاپ است، یک نسخه کد باز از سیستم هارمونی را طراحی کرده است.
رئیس هواوی گفت: به دلیل تحریم های آمریکا، هواوی مجبور ش��د طراحی سیس��تم عامل خود را تسریع 
کند. اگرچه پیشرفت زیادی صورت گرفته است اما یک سیستم عامل هر اندازه هم پیشرفته باشد، اگر کسی 

از آن استفاده نکند، ارزشی ندارد.
وی ابراز امیدواری کرد که توسعه دهندگان اپلیکیشن، بتوانند سخت تلاش کرده و اپلیکیشن های متنوعی 
عرضه کند و از سازمان های دولتی، شرکت های دولتی و سازمان های اجتماعی خواست از هارمونی به عنوان 

سیستم عامل محل کار خود استفاده کنند.
رئیس هواوی همچنین از مصرف کنندگان اس��ت نس��بت به نواقص این سیستم، بردبار باشند و تاکید کرد:  
هر چه افراد بیشتری از آن استفاده کنند، هارمونی سریع تر توسعه یافته خواهد شد.بر اساس گزارش رویترز، 
هارمونی در اوت س��ال ۲۰۱۹ و س��ه ماه پس از اینکه واشنگتن هواوی را با استناد به نگرانی های امنیت ملی، 

تحت محدودیت های تجاری قرار داد، معرفی شد. هواوی چنین اتهاماتی را تکذیب کرده است.

آنگونه که مس�ئولان حوزه ارتباط�ات گفته اند در حال 
حاضر کش�ور در حوزه اینترنت ثاب�ت در رتبه ۱۴۰ جهان 
قرار دارد، اما با ایجاد س�ه میلیون اتصال فیبر نوری بالای 
۳۰ مگابایت، می توان به راحتی به رتبه زیر صد در اینترنت 
ثابت رسید و مهم ترین مسئله اصلی مردم، کیفیت اتصال 
ب�ه اینترنت اس�ت و اگر فیبر نوری با کیفیت ارائه ش�ود، 

کاربران به سمت استفاده از این شبکه خواهند آمد.
به گزارش ایس��نا، از زمانی که کاربر سعی می کند به اینترنت 
متصل شود تا زمانی که پاسخ را دریافت کند، مسیری طی خواهد 

شد که در هر کجای این مسیر، اگر اختلالی پیش بیاید برروی ارتباطات به صورت کلی، اثر می گذارد. 
هرچقدر بتوان درخواست کاربران را محلی سازی کرد، تجربه کاربری بهتری وجود خواهد داشت و به دنبال 
اهمیت این موضوع  محلی س��ازی درخواست های اینترنتی و کاهش زمان پاسخ کاربران طی سالها در دستور 
کار قرار گرفت.    بررس��ی ها حاکی از آن اس��ت که در بخش ثابت وضعیت رضایت بخشی وجود ندارد و طی 
س��ال ها زیرساخت ها به خوبی توسعه پیدانکرده اس��ت و در رتبه بندی های جهان، کشور در اینترنت ثابت در 
رده های پایین قرار دارد، بنابراین با توجه شرایط و اینکه بار ترافیک برروی شبکه همراه زیاد شده، فیبرنوری 
به عنوان راهبرد اساسی مورد توجه قرار گرفت و با اعطای پروانه به ۱۰ اپراتور ارتباطی طی سه سال گذشته 
برنامه ریزی و تس��ریع یافت. همانگونه که گفته ش��د فناوری فیبرنوری علاوه بر مزیت های بسیار، می تواند بر 
تجربه کاربران در اس��تفاده از اینترنت تأثیر بگذارد به طوریکه تا س��رعت های ۱۰۰۰ مگابیت بر ثانیه را در 
اختیار داشته باشند.  به گفته مسئولان توسعه خطوط فیبر نوری در دولت چهاردهم همانند سایر پروژه های 
حوزه ارتباطات در گذشته به صورت جدی دنبال می شود اما با بررسی های انجام شده مشخص شده که این 
توس��عه ها ش��تاب زده و فاقد کیفیت لازم است و در این بخش بازنگری می ش��ود تا در نهایت مردم بتوانند با 

کیفیت مناسب از منازل شان به شبکه متصل شوند.    
باید کاربران ADSL به سمت شبکه فیبر نوری سوق داده شوند

در این باره صادق عباسی شاهکوه- مشاور وزیر و مجری طرح توسعه فیبرنوری منازل و کسب و کارها بر این 
باور است که روند رشد ۹ ساله پوشش و اتصال فیبر در اروپا نشان می دهد اگرچه پوشش سمت اجرا کننده 
اس��ت ولی اتصال جنبه های مختلفی دارد. اختلاف موجود در حوزه توس��عه شبکه فیبرنوری و تقاضا از سوی 

مصرف کننده در حال حاضر ناامیدکننده نیست اما نباید نادیده گرفت و باید این مسئله را بر طرف کرد.

معاون مالی بانک صادرات ایران:

نرخ های جدید تسعیر ارز برای »وبصادر« آثار 
درآمدی دارد

عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: 
مع�اون مال�ی بان�ک ص�ادرات ایران 
گف�ت: تس�عیر ارز با نرخ ه�ای جدید 
بان�ک مرکزی، ب�ر صورت ه�ای مالی 

»وبصادر« آثار درآمدی دارد.
فروغ پیمان، سیدمجتبی  عصرآزادی – 
صالح��ی در خصوص دس��تور اب��لاغ نرخ 
تس��عیر اقلام پولی دارایی ها و بدهی های 
ارزی ش��بکه بانک��ی، افزود: ب��ا ابلاغ نرخ 

جدید تسعیر ارز از سوی بانک مرکزی، درآمدهای بیشتری در صورت های مالی شش ماهه 
بان��ک ص��ادرات ایران متصور اس��ت و تعیین آثار دقیق آن منوط ب��ه تکمیل فرایند تهیه و 

حسابرسی صورت های مالی مقطع منتهی به پایان شهریور ۱4۰۳ است.
وی در نام��ه ای به رئیس اداره نظارت بر ناش��ران گروه مالی و خدماتی س��ازمان بورس و 
 )ETSاوراق بهادار، اعلام کرد: نرخ تعیین ش��ده برای خرید حواله معاملات الکترونیکی ارز
( به منظور گزارش��گری صورت های مالی میان دوره ای شش ماهه اول ۱4۰۳، برای هر یورو 
۵۰۸4۲۸ ریال و برای هر دلار آمریکا 4۵7۳74 ریال اس��ت و با توجه به نرخ تسعیر اعمال 
ش��ده در صورت های مالی منتهی به پایان سال ۱4۰۲، با نرخ 4۳77۳4 ریال برای هر یورو 
و 4۰۱۸77 ریال برای هر دلار آمریکا و با توجه به وضعیت باز ارزی مثبت قابل تسعیر این 

بانک به میزان ۳7۵ میلیون یورو آثار درآمدی برای بانک خواهد داشت.

آیین نامه جدید واردات خودروهای نو و کارکرده 
ابلاغ شد

ش�رایط و ضوابط واردات انواع خودروهای س�واری نو و کارکرده به داخل کشور 
ابلاغ شد.

به گزارش ایس��نا، ش��رایط و ضوابط واردات انواع خودروهای سواری نو و کارکرده با عمر 
کمتر از پنج سال برقی و برقی � بنزینی ) هیبریدی( به داخل کشور ابلاغ شد.

بنابر این گزارش، این شرایط و ضوابط به شرح ذیل است:
»س��ن خودرو در زمان ورود به کش��ور کمتر از پنج سال و با کارکرد کمتر از )۸۰۰۰۰۰( 

کیلومتر باشد.
رعایت اس��تانداردهای ایمنی بر اس��اس انطباق با اس��تاندارهای مورد تأیید سازمان ملی 

استاندارد ایران و دارا بودن یکی شرایط و ضوابط اعلام شده باشد.
خودرو دارای تأییدیه اوراس��یا ای ای س��ی باش��د. خ��ودرو کار ک��رده از برندهای معتبر 

کشورهای اتحادیه اروپا ژاپن و کره جنوبی باشد.
حقوق ورودی خودروهای برقی برای نوس��ازی ناوگان تاکس��یرانی شهرها در سال ۱4۰۳: 

معادل نیم واحد درصد.
 س��ایر متقاضیان: چهار واحد درصد و حقوق ورودی خودروهای برقی بنزینی)هیبریدی(: 

۱۵ واحد درصد تعیین میگردد.«

تیک تاک دست به دامن ایلان ماسک شد
مدیرعامل تیک تاک در آستانه آغاز فعالیت دولت ترامپ، از ایلان ماسک درباره 

مسائل آمریکا نظرخواهی می کند.
به گزارش ایسنا، روزنامه وال استریت ژورنال به نقل از منابع آگاه نوشت: شو زی چو، در 
هفته های اخیر با ایلان ماسک، پیام هایی رد و بدل کرده و خواستار دریافت نظرات او درباره 

موضوعات مختلف از دولت آینده آمریکا گرفته تا سیاست فناوری شده است.
ایلان ماس��ک، تیک تاک، بایت دنس که شرکت مادر این شبکه اجتماعی ویدیویی است و 

دولت ترامپ در این باره توضیحی ندادند.
بنا بر گزارش وال اس��تریت ژورنال، ش��و زی چو و ایلان ماس��ک درب��اره اقدامات خاص 
برای ادامه فعالیت تیک تاک در آمریکا گفت وگو نکردند و ش��و زی چو، مدیریت ارش��د بایت 
دنس را از این مذاکرات مطلع کرده و مدیران ش��رکت به یافتن راهی در آینده، خوش بینی 

محتاطانه ای دارند.
مدیران بایت دنس قبل از انتخابات ریاست جمهوری آمریکا، شانس خود را امتحان کرده 

و با افراد نزدیک به ترامپ و هریس که نامزد دموکرات ها بود، دیدار کرده بودند.
ترامپ که در سال ۲۰۲۰، اقدام ناموفقی برای ممنوعیت تیک تاک در آمریکا داشت، قبل 
از انتخاب��ات اع��لام کرده بود در صورت پیروزی، اجازه نخواهد داد تیک تاک در این کش��ور 

ممنوع شود.
بر اساس گزارش رویترز، تحت قانونی که به امضای جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا رسیده 
اس��ت، تیک تاک به دلیل نگرانی های امنیت ملی باید تعطیل ش��ود، مگر اینکه بایت دنس 
موافقت کند این پلتفرم را به یک مالک آمریکایی بفروش��د، اما بایت دنس اعلام کرده است 

که تمایلی به این کار ندارد.

عضو هیئت  مدیره بانک خبر داد:

ارائه ابزارهای جدید اعتباری بانک صادرات ایران 
برای تأمین مالی زنجیره تأمین در صنعت فولاد

عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: 
عض�و هیئت  مدی�ره بان�ک ص�ادرات 
ای�ران از به کارگی�ری ابزارهای جدید 
اعتب�اری ب�رای تأمین مال�ی زنجیره 
تأمی�ن در صنع�ت فولاد کش�ور خبر 

داد.
عص��رآزادی – ف��روغ پیم��ان، مه��دی 
اقبالی  راد در حاشیه بازدید از »هجدهمین 
نمایشگاه بین المللی معدن، صنایع معدنی، 

ماش��ین آلات و تجهیزات معدن، راهس��ازی و صنایع وابسته« و همچنین بخش های مختلف 
بیس��ت و یکمین نمایش��گاه بین المللی متالورژی ایران متافو، با اعلام این خبر در خصوص 
تازه ترین ابتکارات این بانک برای حمایت از صنعت فولاد کش��ور، افزود: بانک صادرات ایران 
از دیرب��از در کنار صنعت فولاد بوده و در هر یک از پروژه های بزرگ فولادی کش��ور، نقش 

پررنگ بانک صادرات ایران را می توان به وضوح دید.
وی اب��راز ک��رد: تقریبا اکثر طرح های فولادی که امروز به یک��ی از صنایع مادر در صنعت 
فولاد تبدیل ش��ده اند، با تأمین  مالی مس��تقیم یا یوزانس بانک صادرات ایران ایجاد ش��ده و 
گس��ترش یافته اند حتی طرح های توس��عه ای آنها نیز  با کمک بانک صادرات ایران عملیاتی 

شده است.
عضو هیئت  مدیره بانک صادرات ایران با اشاره به جایگاه صنعت فولاد در اقتصاد کشور نیز 
گفت: صنعت فولاد در کنار صنعت پتروش��یمی، یکی از ش��ریان های مهم گروه نقدینگی را 

شکل داده و از امیدهای ارزآوری کشور محسوب می شوند.
اقبالی راد افزود: در نمایش��گاه تهران و س��مپوزیوم فولاد کی��ش، چند محصول راهبردی 
اعتب��اری برای صنعت ف��ولاد ارائه کردیم تا بتوانیم از طریق آنه��ا زنجیره تأمین در صنعت 
فولاد را بهتر از گذشته تأمین مالی کنیم و مطمئنیم که می توان با استفاده از این ابزارها در 

کنار سایر ابزارهای بازار پول و سرمایه، صنعت فولاد کشور را چند گام به جلو برد.
مه��دی اقبالی راد عض��و هیئت مدیره، داود مهدیان معاون بانک��داری جامع، محمد کیایی 
مدیر امور ش��عب جنوب کش��ور، رؤس��ای ادارات کل بانکداری ش��رکتی، بانکداری خرد و  
بازاریابی و همچنین مدیر ش��عب منطقه ش��رق تهران بانک صادرات ایران در دومین روز از 
برگزاری »هجدهمین نمایش��گاه بین المللی معدن، صنایع معدنی، ماش��ین آلات و تجهیزات 
معدن، راهسازی و صنایع وابسته« و همچنین بخش های مختلف بیست و یکمین نمایشگاه 
بین المللی متالورژی ایران متافو، با مدیران ش��رکت های بزرگ در صنعت کش��ور، از جمله 
گروه صنایع فولادی اطلس، ش��رکت آلومینیوم المهدی، ش��رکت بین المللی توسعه صنایع 
و معادن غدیر، گروه ش��رکت های فولادیار کوروش، س��رمایه گذاری گس��ترش فولاد تبریز، 
هلدینگ فولادی صنعت تجارت پردیس آذربایجان، ش��رکت فولاد ناب تبریز، فولاد بافق و 
برخ��ی دیگر از فعالان صنع��ت فولاد دیدار و بر آمادگی بانک صادرات ایران برای حمایت از 

بخش های مختلف این صنعت اعلام آمادگی کردند.


